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Het	bestuur	heeft	in	2018	10	maal	vergaderd	en	heeft	daarnaast	de	Algemene	Ledenvergadering	van	
15	januari	2018	voorbereid	en	gehouden.		

Evenals	andere	jaren	zijn	verschillende	externe	vergaderingen/thema	avonden	bezocht	zoals	van	het	
Watersportverbond,	het	Ere	Divisie	Zeilen,	Leisure	Lands,	IGOR	(Integraal	Gebiedsoverleg	
Rhederlaag).	Ook	is	er	een	afzonderlijk	gesprek	geweest	met	de	directeur	van	Leisure	Lands.	
Daarnaast	hebben	bestuursleden	deelgenomen	aan	de	vergaderingen	van	hun	commissies.	Bij	
sommige	externe	partners	zijn	vergadermomenten	overdag	en	daardoor	soms	moeilijk	inpasbaar.	

Een	veelheid	aan	onderwerpen	is	in	dit	jaar	aan	de	orde	gekomen.	Zonder	volledigheid	na	te	streven	
en	in	een	willekeurige	opsomming	zijn	te	noemen:	

• taakinvulling	door	het	bestuur	en	opvolging	bestuursleden;	
• nadere	invulling	btw	problematiek	sport	en	pleziervaartuigen;		
• personeelsaangelegenheden,	waaronder	het	vaststellen	van	functieprofielen	en	bejegening;	

zelfwerkzaamheid	en	ARBO	wetgeving;	
• met	regelmaat	de	balans	en	winst	en	verliesrekening	en	begroting	alsmede	andere	financiële	

aspecten;	samenwerking	op	financieel	gebied	met	administratiekantoor	Vankan;	mogelijke	
investeringen	in	2018	-	2109;		

• uitdiepen	haven	en	laag	water	problematiek;	
• invalide	lift	realisatie,	financiering	en	feestelijke	ingebruikneming;		
• resultaten	van	onder	meer	het	Ere	Divisie	Zeilen;		
• verzekering	pakket	en	eisen	gesteld	door	de	verzekeraar	ten	aanzien	van	aansprakelijkheid;		
• automatisering,	zoals	vervanging	internet,	verbeteren	Office	365,	vernieuwen	toegang	

systeem	en	optimaliseren	e-captain;		
• staat	materieel,	waaronder	de	Rhips;			
• commissies;		
• verhuur	Polyvalk;		
• Heidag	(17/3/18)	met	beleidsplan	voor	komende	tien	jaar;		
• juridische	notities,	zoals	over	der	privacywetgeving,	oneigenlijk	gebruik	van	het	zijn	van	

lidpassant,	leden	die	niet	voldoen	aan	hun	verplichtingen,	schadeclaims,	
klachtenbehandeling	

• en	tot	slot	het	komende	50	jarige	bestaan	van	onze	vereniging	met	ook	aandacht	voor	het	50	
jarig	lidmaatschap	van	leden.	

Aandacht	is	gegeven	aan	binnengekomen	familiaire	berichten.	

Het	aantal	leden	was	in	december	1200	leden.	Het	ledenaantal	lijkt	daarmee	gestabiliseerd.	Wel	
neemt	de	gemiddelde	leeftijd	toe.	
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